

《单词百科:boiled-down是什么意思?boiled-down怎么发音?boiled-down的解释和用法》

英语单词boiled-down是什么意思?boiled-down怎么读?boiled-down怎么发音?简答网为您整理了boiled-down的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



boiled-down怎么读

boiled-down的读音:[bɔɪld daʊn]

boiled-down的意思

1、adj. 归结的，精简的，凝聚的；

boiled-down的双语例句

1、In her words, it boiled down to five factors: appearance, personality, aggressiveness, executive stature, and promotability.

用她的话说, 它可归结为五个因素; 外表, 个性, 进取心, 行政管理能力和可发展性.

2、The information and advice are boiled down to bare essentials.

各种资料与建议缩短为极简单的要点.

3、We boiled down the chemicals to condense it.

我们把它浓缩成化学物品并凝结.

4、The advice we gave him boiled down to this: he should take care of his health.

我们给他的劝告可归结为: 他该注意自己的健康.

5、The maple sap was boiled down to a thick syrup.

槭树汁被煮成糖浆.

6、For Malcolm work could always be boiled down to one idea: being good in business.

对于马尔科姆来说, 工作归根结底就是要取得好的业绩.

7、The soup has to be boiled down.

这汤还须煮浓些.

8、But the real problem boiled down to a more practical concern.

但真正的问题归结于他们关心的一桩更实际的事.

9、The problem thus boiled down to a challenge as old as international relations themselves.

这个问题归根到底是一种挑战, 这种挑战自从有了国际关系即已存在.

10、In practice, that has boiled down to more words than deeds.

实际上, 这归纳起来就是说得多做得少.

11、The substance has been boiled down to a solid form.

这个物质已被压缩成固体形式.

12、Boiled down , they are two.

简单地说, 有两点.

13、So what are the items to worry about? Boiled down , they are two.

所以究竟有什么可担心的 呢 ?简单地说, 有两点.

14、All his talk boiled down to the fact that he did not want to go.

他所说的全是想加重他不去的事实.

以上是简答网为您整理的boiled-down怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于boiled-down的用法、boiled-down的释义、boiled-down的相关详情请点击 : <https://dict.jiandongshicai.cn/boiled-down>

